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Motion angående hyrcyklar i centrala Sundsvall
Förslag till beslut:
Vi föreslår att kommunfullmäktige beslutar:
- Att införa ett hyrcykelsystem för allmänheten i centrala Sundsvall
- Att cykeluthyrning ska initieras som projekt och att man under projektets gång ska
prova olika alternativa lösningar för finansiering
- Att man utvärderar projektet efter två år
- Att man inför ett permanent hyrcykelsystem efter den modell som gav mest positiva
resultat

Bakgrund
Miljöpartiet jobbade hårt förra mandatperioden för att göra Sundsvall till en cykelstad. Det
vill vi fortsätta med. Vi vill göra det enklare för fler att välja cykel som transportmedel till
bland annat arbete och skola, men även på fritiden. Detta för att uppnå bättre folkhälsa,
minska trafikens klimat- och miljöpåverkan och för att minska trängseln i trafiken.

Tanken med ett cykeluthyrningssystem är att förbättra tillgängligheten till cyklar för
medborgaren som är i behov av att göra korta resor. Detta ska vara ett alternativ till biltrafik
och ett komplement till kollektivtrafiken. Vi vill därför få fler att se cykeln som ett naturligt
transportmedel, även för dem som ej har tillgång till egen cykel.

Tillsammans med de förbättringar av cykelvägnätet(nybyggnation och underhåll), som
beslutades förra mandatperioden kan ett cykeluthyrningssystem förstärka Sundsvalls profil
som cykelstad.

Ett cykeluthyrningssystem gör också att de med allra sämst ekonomi kan nyttja cykel som
transportmedel utan att själva behöva äga en cykel, men även att besökare som ej har med
sig sin egen cykel tillSundsvall kan känna sig trygga i att de kan fortsätta använda
miljövänliga transporter på besök i sundsvall.

Kommunfullmäktigegruppen Miljöpartiet de gröna, genom
Gruppledare Angel Villaverde
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